
Zpravodaj paní starostky platíme všichni 
 

Smyslem tohoto článku není celkové zhodnocení úrovně Zpravodaje. Není ani hodnocením kvality 
poskytovaných informací, popřípadě výčtem ignorování Pravidel Zpravodaje. Ve Zpravodaji se 
objevují anonymy, výpady proti lidem, kteří nemají možnost se bránit a když, tak možná až za měsíc. 
Do toho účetní s funkcí šéfredaktorky paní Irena Hantová nabádá redakční radu, aby obrana proti 
anonymu (který Zpravodaji zaslal její manžel), nebyla zveřejněna. A předsedkyně redakční rady Mgr. 
Stuchlíková reaguje slovy o magorovi. 

Domanín má sice v Pravidlech, že vydává Zpravodaj za účelem poskytnout obyvatelům obce 
objektivní a vyvážené informace dle tiskového zákona, ale je to opravdu tak? Zaměříme se na 
skutečnosti, které jsou určující pro tvrzení, že Zpravodaj ani nemůže být objektivní.  

1) Čistka č. 1 - redukce redakční rady z devíti na pět členů. Paní Žemličková již 14 dní po svém 
zvolení do funkce starostky obce vytvořila a předložila zastupitelstvu ke schválení nová 
Pravidla Zpravodaje. Osm let platilo, že členem redakční rady mohl být každý člen 
zastupitelstva obce. Bylo to spravedlivé, poměrné, volené občany ve volbách. Když někdo 
nechtěl, pak se členství nabídlo někomu z řad občanů. Tak se do redakční rady dostali např. 
MUDr. Čermák, pí Chmelová či Ing. Žemličková. Ani u jednoho z nich nešlo očekávat nějaké 
kamarádění a naprostou oddanost jedné myšlence. No a právě Ing. Žemličková bez kousku 
citu pro demokracii iniciovala a odhlasovala i čistku č. 2.  

2) Čistka č. 2 – složení pětičlenné redakční rady. V současné době není v redakční radě nikdo ze 
4 zastupitelů, kteří Ing. Žemličkovou nevolili starostkou obce. Dokonce jsou tam 2 členové 
z její kandidátní listiny a zbylé 3 členy navrhovala ke schválení ona, přestože byli vždy jiní 
kandidáti. Současné složení redakční rady: Ing. Bicek a pan Hamr -  oba z kandidátky Ing. 
Žemličkové. Pí Ptáčková, pí Chmelová a Mgr. Stuchlíková – všechny navrženy a prosazeny Ing. 
Žemličkovou.  

3) Šéfredaktorka - nová funkce pro paní Irenu Hantovou. Paní Hantová spolehlivě pracuje jako 
účetní pro občany a již pro třetího starostu. Nic to ovšem nemění na skutečnosti, že by funkci 
jakéhosi šéfredaktora, který stejně nikomu nešéfuje, mohl dělat opět předseda redakční 
rady. Nepotřebujeme novou funkci, zvláště pokud jde o zaměstnance přímo podřízeného a 
odměňovaného paní Žemličkovou. Paní Hantová byla prosazena Ing. Žemličkovou. 
 

Shrneme-li výše uvedené, starostka obce Ing. Žemličková navrhla a zrealizovala čistku redakční rady, 
dostala veřejný Zpravodaj a dění kolem něho prakticky do své režie.  Složení redakční rady je přesně 
podle jejích představ a podle toho veřejný Zpravodaj vypadá.  
 

Redakční radě předsedá Mgr. Olga Stuchlíková. To že je to pro paní starostku také člověk na 
správném místě, ukazuje její fungování, případně nefungování. Na výtky k porušování pravidel 
nereaguje. Lustruje články u lidí, kteří mají názory občas odlišné od paní starostky. Její úroveň 
dokresluje její vyjadřování v redakční radě, uvádíme její doslovnou citaci: „Já bych mu to tam klidně 
dala. Aspoň bude vidět jaký je to magor“. 
 

Myslíte si, že bychom měli před občany o těchto skutečnostech mlčet? Volili jste nás, ale nemáme 
nástroje k vyváženosti a objektivitě Zpravodaje. Nemáme možnost ani hlídat dodržování schválených 
pravidel. Jak Vás máme informovat? Našim sousedkám Mgr. Stuchlíkové a Ing. Žemličkové přejeme 
Vánoce plné lásky a spokojenosti (samy se sebou).  

Tomáš Blahut a Martin Kolík 


